

Jordan European Internet Services Co.

الشركة الاردنية الاوروبية لخدمات الانترنت ذ.م.م

Invitation To An Ordinary Meeting

Att. Partner: Mrs. Lucretia Pelin

Greetings,

You are kindly requested to attend the Ordinary Meeting of the General Assembly of Jordan European Internet Services Ltd. registered under the number 8394 which is scheduled at (9.00) a.m. of Wednesday, 15 of February, 2023, at the company premises, Sharif Nasser Bin Jamil Street, Third floor, Building No.107, Shmeisani, Amman, Jordan.

According to article 66 from Companies Law No. 22/1997 and its amendments, at this meeting the following will be discussed:

1. Discussion of the report prepared by the General Manager on the Company's operations, activities, financial position for the financial position during the year 2022, and future Company plans.
2. Discussion and approval of the balance sheet, profit and loss account and cash flow of the Company for the year 2022.
3. Election of the Company auditors for 2023 and determination of his remuneration.
4. Election of General Manager of the company and identify authorized to sign for the company.
5. Any other matters.

General Manager

Vasile Pelin

Signature: 

Date: 06/02/2023

Report of the General Manager

The balance sheet

On the company's website: www.jcs.jo

دعوة لاجتماع هيئة عامة عادي

حضرة الشريك: Mrs. Lucretia Pelin

تحية طيبة وبعد،

أرجو التكرم بحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة الاردنية الاوروبية لخدمات الانترنت ذ.م.م. والمسجلة تحت الرقم 8394 والذي سيعقد في تمام الساعة التاسعة صباحاً يوم الاربعاء بتاريخ 2023/02/15، وذلك في موقع الشركة الكائن في منطقة الشميساني - شارع الشريف ناصر بن جميل، بناية رقم 107، الطابق الثالث، عمان - الأردن.

ووفقاً للمادة 66 من قانون الشركات الأردني وتعديلاته رقم 22 لسنة 1997، سيتم مناقشة الأمور التالية في الاجتماع:

1. مناقشة التقرير المعد من قبل المدير العام المتعلق بأعمال ونشاطات والوضع المالي للشركة للعام 2022 والخطط المستقبلية للشركة.
2. مناقشة ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر وتدفقاتها النقدية لعام 2022 و المصادقة عليها.
3. انتخاب مدقق حسابات للشركة للعام 2023 وتحديد اتعابه.
4. انتخاب مديراً عاماً للشركة وتحديد المفوضين بالتوقيع عن الشركة.
5. أية أمور أخرى.

المدير العام

Vasile Pelin

التوقيع:

التاريخ: 2023/02/06

تقرير المدير العام

الميزانية

على الموقع الالكتروني للشركة: www.jcs.jo

الشركة الاردنية الاوروبية لخدمات الانترنت

2

Jordan European Internet Services